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Abstract (en)
A radial fan having an intake elbow (2, 3, 7) is to be provided, in which the casing (1) with the intake elbow (2, 3, 7) is designed in an absolutely
gas-tight manner, in which the interior of the intake elbow (2, 3, 7) is designed aerodynamically, and in which the casing (1) and the intake elbow (2,
3, 7) can be produced by casting. The casing and the intake elbow are constructed in such a way that they form a self-contained and yet castable
arrangement which in its interior is complemented by a plastic part (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Es soll ein Radialgebläse mit Ansaugkrümmer (2,3,7) geschaffen werden, bei dem Gehäuse (1) mit Ansaugkrümmer (2,3,7) absolut gasdicht
ausgebildet, bei dem das Innere des Ansaugkrümmers (2,3,7) strömungsgünstig ausgebildet ist und bei dem Gehäuse (1) und Ansaugkrümmer
(2,3,7) durch Gießen hergestellt werden können. Gehäuse und Ansaugkrümmer sind so konstruiert, daß sie eine geschlossene und dennoch
gießbare Anordnung darstellen, welche im Inneren durch ein Kunststoffteil (7) ergänzt ist. <IMAGE>
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